
Zápisnica č. 1/2007 
zo zasadnutia KR STU dňa 19. februára 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Robert Redhammer, Dušan Petráš, František Janíček, 

Ján Kalužný, Vojtech Molnár, Oliver Moravčík, Ľudovít Molnár, Ján 
Vajda, Dušan Bakoš, Ľubomír Šooš, Stanislav Unčík – prodekan SvF 
STU, Julian Keppl – prodekan FA STU, Helena Žideková, Milan 
Žalman, Pavel Timár, Daniel Bobok, Martin Repko 

 
Neprítomní:   
 
Program: 
 
1. Výročná správa za vedu (pror. Redhammer) 
2. Správa o vzdelávacej činnosti na STU v akad. roku 2005/2006 (prof. Kalužný) 
3. Výročná správa STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
4. Správa o stave zabezpečenia implementácie bezpečnostného auditu na STU (prof. Molnár) 
5. Stav v implementácii AIS na FIIT a MtF STU (dekani FIIT a MtF STU) 
6. Súčasný stav a plánované opatrenia na rok 2007 pre zlepšenie prístupu študentov 

k internetu na FEI a SjF STU (dekani FEI a SjF STU) 
7. Realizácia odporúčaní auditu dátových sietí a plánované opatrenia pre rok 2007 na SvF 

a FCHPT STU (dekani SvF a FCHPT STU) 
8. Stav KIB STU v roku 2006 (pror. Petráš) 
9. 70. výročie založenia STU v Bratislave (pror. Petráš) 
10. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
 
1) Výročná správa za vedu za rok 2006 (pror. Redhammer) 
2) Správa o vzdelávacej činnosti na STU v akad. roku 2005/2006 (pror. Kalužný) 
3)  
4) Stav KIB STU k roku 2006 (pror. Petráš) 
5) 70. výročie založenia STU v Bratislave (pror. Petráš) 
6) Grafický manuál STU v Bratislave (pror. Petráš) 
7) Realizácia odporúčaní auditu dátových sietí a plánované opatrenia pre rok 2007 na SvF 

STU (dekan SvF STU) 
8) Informatívna správa o stave v plnení Plánu investičných akcií pre zabezpečenie opatrení 

implementácie bezpečnostného auditu STU (prof. V. Molnár) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  K dátumu rokovania KR STU neboli plánované žiadne úlohy. 
 
 
K bodu 1  Výročná správa STU za vedu (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Komentoval obsah 
správy a trendy dosiahnuté v oblasti jednotlivých druhov projektov 
a publikačnej činnosti na STU v roku 2006. 



Stanovisko KR STU č. 1/1/2007 
KR STU berie na vedomie materiál „Výročná správa STU za vedu za rok 2006“. 
 
 
K bodu 2 Správa o vzdelávacej činnosti na STU v akad. roku 2005/2006 

(prof. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Prorektor Kalužný predložil písomnú správu a komentoval všetky jej hlavné 

časti. Správa bola vypracovaná na základe podkladov poskytnutých z fakúlt 
STU. 

  
Dekan Vajda: Požiadal o informáciu ohľadom stanovenia maximálnej výšky 

mimoriadneho štipendia. Súčasne požiadal, aby boli do správy doplnené 
informácie o dištančnom vzdelávaní. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Upozornil na potrebu skontrolovať presnosť komentára k tabuľke č. 1 
v správe. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/1/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie materiál „Správa o vzdelávacej činnosti na STU 
v akad. roku 2005/2006“ s pripomienkami. 
 
 
K bodu 3 Výročná správa STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Informoval, že podklady načas dodali len rektorát STU a z fakúlt SvF 

a FCHPT STU. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Navrhol zostaviť kalendárium termínov pre prípravu takýchto dôležitých 
materiálov. 

 
Úloha KR STU č. 1/1/2007 
Rektor STU ukladá dodať do konca týždňa všetky výročné správy fakúlt STU ako aj ďalšie 
potrebné podklady pre zostavenie výročnej správy STU za rok 2006 prorektorovi Petrášovi. 
Z: dekani fakúlt STU 
T: 23. 02. 2007 
 
Stanovisko KR STU č. 3/1/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stave prípravy Výročnej správy STU 
za rok 2006. 
 
 
K bodu 4 Správa o stave zabezpečenia implementácie bezpečnostného 

auditu na STU (prof. Molnár) 
  
Prof. Molnár: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Oddelenie kontroly 

vykonávalo kontrolu súladu bezpečnostnej praxe s bezpečnostnou politikou 
a s bezpečnostným projektom STU v roku 2006, z ktorej vyplývali určité 
úlohy. Na každej fakulte majú byť 3 osoby zodpovedné za ochranu 
osobných údajov – študijné, personálne oddelenia a výpočtové stredisko. 
Požiadal dekanov, aby toto dodržali a nahlásili zodpovedných ľudí za 
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fakultu vrátane ich preškolenia a výpisu z registra trestov. 
 
Úloha KR STU č. 2/1/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU a všetkým vedúcim súčastí STU v súvislosti 
s bezpečnostným projektom STU: 
1) Vypracovať plán investičných akcií pre zabezpečenie opatrení implementácie 

bezpečnostného auditu vrátane finančných potrieb na jeho zabezpečenie. 
2) Prerokovať úlohy Bezpečnostného projektu STU vo vedeniach fakúlt a ostatných 

súčastiach STU. 
3) Na úrovni fakúlt a súčastí STU poveriť osoby zodpovedné za plnenie úloh bezpečnosti 

v ochrane osobných údajov tak zamestnancov ako aj študentov. 
Z: dekani fakúlt STU, vedúci súčastí STU 
T: 3. bod do 1. 03. 2007,  1. a 2. bod do 30. 03. 2007 
 
 
K bodu 5 Stav v implementácii AIS na FIIT a MtF STU 

(dekani FIIT a MtF STU) 
  
Prodekan FIIT 
Čičák: 

Nepredložil príslušnú informáciu, nakoľko bol na rokovanie delegovaný 
v zastúpení dekana FIIT, ktorý sa onedlho sám dostaví. 

  
Dekan MtF 
Moravčík: 

Napriek tomu, že ešte stále sú nedostatky, hodnotí zavedenie AIS celkovo 
pozitívne. Navrhuje, aby po určitom termíne boli všetky informácie 
zavedené do AIS v centre STU, čo má význam aj z hľadiska bezpečnosti 
údajov. Ďalej vytkol, že chýbajú všetky druhy tlačív pre končiacich 
študentov a požiadal o ich urýchlené dodanie. Celkový študijný priemer 
počítaný v AIS nie je postačujúci, treba počítať aj vážený priemer 
študijných výsledkov. V AIS zatiaľ prakticky neexistuje neklasifikovaný 
zápočet a na skúšku sa študent môže prihlásiť len vtedy, keď má udelený 
zápočet – to treba opraviť. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/1/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stave v implementácii AIS na MtF 
STU v Trnave vrátane pripomienok. FIIT STU túto informáciu prednesie na nasledujúcom 
rokovaní KR STU. 
 
 
K bodu 6 Súčasný stav a plánované opatrenia na rok 2007 pre zlepšenie 

prístupu študentov k internetu na FEI a SjF STU  
(dekani FEI a SjF STU) 

  
Dekan FEI 
Vajda: 

Ústne informoval o stave na FEI STU. Majú cca 150 pracovných staníc, 
ktoré sú k dispozícii študentom a sú napojené na internet, v priestoroch 
fakulty majú bezdrôtovú sieť a chystajú sa ju rozširovať – veľa študentov 
používa notebooky, 95 % študentov má pripojenie na internet aj na 
internáte, kde bývajú. KIOSKY ešte nie sú v prevádzke, odhaduje, že to 
bude do 2 týždňov. 

Dekan SjF Šooš: Na SjF STU už kiosky fungujú, je s nimi spokojnosť. Pripravujú otvorenie 
dvoch počítačových učební, do ktorých bude vstup 7 dní v týždni na 
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elektronické karty – študentské preukazy a rovnako aj vstup na fakultu. 
Súvisí to aj s riešením otázky bezpečnosti.  

 
Stanovisko KR STU č. 5/1/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o súčasnom stave v prístupe na internet 
pre študentov na fakultách FEI a SjF STU. 
 
 
K bodu 7 Realizácia odporúčaní auditu dátových sietí a plánované 

opatrenia pre rok 2007 na SvF a FCHPT STU  
(dekani SvF a FCHPT STU) 

  
Prodekan SvF 
Unčík: 

Predložil na rokovanie podrobnú písomnú správu pozostávajúcu z 3 častí: 
v prvej časti je charakterizovaný súčasný stav. Druhá časť sa zaoberá 
realizáciou pripomienok z auditu dátových sietí – hodnotenie funkcionality 
siete, stavu káblových rozvodov a jednotlivých prvkov siete, hodnotenie 
spôsobu prevádzky a správy siete a stavu dokumentácie siete. Treťou 
časťou sú opatrenia navrhované do budúcnosti vedúce k zvýšeniu 
prenosovej rýchlosti vrátane odhadu ich finančnej náročnosti. 

Dekan FCHPT 
Bakoš: 

Správu nepredložil z dôvodu toho, že príslušní odborní pracovníci boli 
v zahraničí. Avizoval však, že nie je spokojnosť s kvalitou siete na fakulte. 
Vidí pomerne vysokú finančnú náročnosť, ktorú rozpočet fakulty 
neumožňuje realizovať. Podrobnejšiu správu dodá na nasledujúce 
rokovanie KR STU. 

Prof. V. Molnár: Z urobeného auditu vyplýva, že minimálne investície sa pohybujú všade 
rádovo v miliónoch Sk, aby sme to dostali na požadovaný stav. Požiadavky 
na kvalitu siete sa budú stále len zvyšovať a je potrebné hľadať zdroje na to 
mimo rozpočtu a dotácie. 

Rektor Báleš: Cieľom je poznať a mať zmapovanú situáciu na jednotlivých fakultách 
STU. Preto tieto prezentácie robíme a požadujeme kvalitné zhodnotenie 
stavu v písomnej podobe napr. také, ako urobila SvF STU. Následne sa 
rozhodneme, či centrálne podáme nejaký projekt na to, aby sme získali 
financie na riešenie týchto problémov, ktoré vieme, že sú pomerne vysoké, 
ale potrebujeme konkrétnejšie poznať ich výšku. 

 
Úloha KR STU č. 3/1/2007 
Rektor STU ukladá dekanovi FCHPT STU dodať správu o realizácii odporúčaní auditu 
dátových sietí a plánovaných opatreniach na FCHPT v písomnej podobe. 
Z: Dekan FCHPT Bakoš 
T: 26. 03. 2007 
 
 
K bodu 8 Stav KIB STU v roku 2006 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil na rokovanie informatívny písomný materiál. Je z neho možné 

vidieť porovnanie fakúlt, pozitíva aj negatíva v danej oblasti. KIB je 
otvorený systém, máme v ňom dobrú evidenciu mnohých dôležitých 
činností na STU – veda a výskum, vzdelávanie, rôzne druhy projektov, 
zahraničné cesty a pod. 

Dekan MtF Plánuje sa upgrade KIB-u tak, aby tento vyhovoval meniacim sa 
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Moravčík: požiadavkám na informácie hlavne z MŠ SR ? Chcel by tam mať súhrnnú 
informáciu o všetkých udalostiach na STU, napr. aj inaugurácie 
a habilitácie. 
Odpoveď: Skúmajú sa možnosti AIS, ak budeme môcť uvedené informácie 
spracovávať v AIS, celý KIB tam preklopíme. Hlavným našim problémom 
je, že ani KIB nenaplňujeme včas aktuálnymi informáciami. Napr. 
naposledy tam chýbali informácie o zahraničných projektoch, čo spôsobilo 
pokles dotácie pre STU na rok 2007. 

 
Stanovisko KR STU č. 6/1/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stave KIB na STU a víta iniciatívne 
návrhy členov KR STU na jeho zlepšenie resp. inováciu. 
 
 
K bodu 9 70. výročie založenia STU v Bratislave (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil na rokovanie informatívny písomný materiál. Stručne informoval 

o komisiách, ktoré pracujú na príprave osláv tohto výročia STU a predmete 
ich činnosti. Predložil aj brožúrku o tom, ako vzniklo nové logo STU 
a s vyobrazením ďalších grafických návrhov, ktoré sa zúčastnili súťaže. 
Súčasne predložil brožúrku o časovom harmonograme konania 
jednotlivých podujatí v rámci osláv 70. výročia založenia STU. 

 
Dekan MtF 
Moravčík: 

Niekoľko akcií, ktoré usporiada MtF STU sa v brožúrke nenachádza. Je 
zrejmé, že kvôli tomu sa nebude tlačiť nová brožúrka, ale požaduje 
o zaradenie týchto akcií tam, kde to ešte možné je – napr. web stránku 
STU. Prorektor Petráš toto riešenie privítal a vyzval aj ostatné fakulty 
k takémuto postupu. 

Rektor Báleš: Má také indície, že fakulty STU málo žijú prípravami na oslavy 70. výročia 
STU. Preto vyzýva dekanov, aby tomu venovali náležitú pozornosť. 

 
Stanovisko KR STU č. 7/1/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stave príprav osláv 70. výročia STU v 
Bratislave. 
 
 
K bodu 10 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

− Oznámil prítomným, že zástupcami štatutára sú prorektori Petráš a Janíček.  
− Rektor nedostal ešte oficiálne zloženie vedení fakúlt, t. j. prodekanov a ich funkciami
− Dekani dostali písomne štruktúru komisií – poradných orgánov rektora a prorektorov 

STU. Rektor žiada o doplnenie členov jednotlivých komisií za fakulty STU. 
 
Úloha KR STU č. 4/1/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU dodať Ing. Timárovi mená prodekanov ako aj ich 
referáty, ktoré budú v tomto funkčnom období riadiť. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 28. 02. 2007 
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Úloha KR STU č. 5/1/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU dodať Ing. Timárovi mená zástupcov fakulty 
v jednotlivých komisiách – poradných orgánoch rektora a prorektorov STU. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 28. 02. 2007 
 
2) Prorektor Petráš: 

Predložil originál grafického manuálu pre rektora STU a všetkých dekanov fakúlt STU 
a vyzval na jeho dôsledné dodržiavanie. Tento manuál je prístupný aj na internetovej 
stránke STU. Pripomienky týkajúce sa nového loga alebo iné nedostatky nového vizuálu 
je potrebné zasielať mailom priamo pror. Petrášovi. 

 
3) Kvestorka Žideková: 

Informovala o rozpise dotácie, ktorú sme na STU dostali z MŠ SR. Zatiaľ najhoršia 
situácia je v kapitole tovary a služby, kde máme o 13% menej prostriedkov v porovnaní 
s rokom 2006. Na rozdelení dotácie na jednotlivé fakulty sa teraz robí. 

 
Stanovisko KR STU č. 8/1/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie prvú informáciu o rozpise dotácie pre STU z MŠ 
SR. Plán je 2.4.2007 schváliť rozpis dotácie na fakulty v AS STU. 
 
4) Prof. Kalužný: 

− Rektor STU poslal na fakulty list ministra školstva SR, kde minister žiada, aby sme 
sa vyjadrili k zavádzaniu európskeho systému prenosu kreditov pre odborné 
vzdelávanie a prípravu. Stanovisko z fakúlt prosí dodať do 7.3.2007 

− Informoval, že CKP organizuje dňa 27.3.2007 workshop „Študent absolvent 
a spoločenská prax“ za účasti rektora STU a komisára Fígeľa ako aj osobností 
z priemyslu. Na podujatí sa zúčastnia aj zástupcovia cca 25 priemyselných firiem. 
Workshop bude v aule D. Ilkoviča a navrhol dekanom na dopoludnie 27.3.2007 
udeliť dekanské voľno končiacim ročníkom, aby sa mohli tejto akcie zúčastniť. 

− MŠ SR vyzvalo STU urobiť kontrolu registra garantov ŠP do 15.2.2007. Výsledok 
kontroly je, že žiaden garant ŠP na STU nie je garantom ŠP na inej VŠ na Slovensku. 
Vek 65 rokov prekračuje asi 10 garantov, tam sa chystá výmena. 

− Rektor STU poslal list dekanom ohľadom centrálneho registra študentov. Je potrebné 
urobiť dôslednú kontrolu a aktualizáciu počtu študentov k dátumu v piatok 
23.2.2007. Na STU máme celkom 682 študentov, ktorí študujú aj na druhej VŠ. 
Uviedol aj počty duplicitne študujúcich študentov na jednotlivých fakultách STU. 
Požiadal, aby s materiálom o duplicite študentov sa zachádzalo v zmysle zákona 
o ochrane osobných údajov. 

 
5) Prorektor Janíček: 

Nepozná mená nových prodekanov na jednotlivých fakultách pre ubytovanie študentov. 
Prosí dekanov o dodanie tejto informácie. 

 
6) Prorektor Petráš: 

Doručil všetkým členom KR STU pozvánku na výstavu Industry Expo. STU tam má 
stánok, 27.3.2007 je plánované večer aj vystúpenie VUS Technik v budove SRo. 

 
7) Predseda UOO STU Bobok: 

Informoval, že práve dnes bola podpísaná kolektívna zmluva na rok 2007.  

 6



 
8) Prorektor Redhammer: 

- Informoval o nenahlásení zahraničných projektov do databázy na základe čoho sme 
prišli o značný finančný balík pridelený v dotácii z MŠ SR. SvF a FEI STU musia do 
20.2.2007 písomne potvrdiť existenciu týchto projektov. 

- Požiadal o nomináciu externých členov z fakúlt STU do atestačnej komisie. Termíny 
na schvaľovanie členov takejto komisie sú iba 2-krát za rok. 

 
9) Dekan MtF Moravčík: 

Požiadal o informáciu ohľadom zavádzania nového ekonomického IS. Rektor 
odpovedal, že v mesiaci apríli bude prvé stretnutie ohľadom EIS. Kvestorka STU 
upresnila, že koncom roku 2007 by sme už mali fungovať podvojne (starý aj nový 
systém paralelne). MŠ SR prisľúbilo peniaze na hardvér aj motivačné na implementáciu 
EIS. 

 
10) Dekan FEI Vajda: 

Pokiaľ sa schvaľujú projekty na úrovni STU, požaduje neschvaľovať bez podpisu 
dekana príslušnej fakulty – kvôli informovanosti.  

 
11) Dekan SjF Šooš: 

Všetkým členom KR STU odovzdal pozvánku na informačné dni SjF STU, tejto akcie sa 
zúčastnia aj predstavitelia 3 automobiliek pôsobiacich na Slovensku. 

 
12) Dekan FCHPT Bakoš: 

Opýtal sa na pôžičkový fond na finančné preklenutie spolufinancovania grantov..  
 
13) Dekan FIIT Molnár: 

Pokiaľ ide o prínos nového AIS je tam veľa pozitívnych momentov. Prípradné problémy 
riešia predkladaním na Radu AIS. 
Opýtal sa na prideľovanie bytov na Mýtnej ulici v Bratislave. Odpovedal prorektor 
Janíček: porada ohľadom tejto veci je tento týždeň v piatok  

 
14) Rektor Báleš: 

Uviedol na pravú mieru informácie o sťahovaní STU mimo Bratislavy, ktoré sa objavili 
v poslednom čase v médiách. Vedenie STU práve dnes vydalo oficiálne komuniké 
k tejto veci, ktoré je prístupné na web stránke STU.  

 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
Zápisnicu overili: 

 

Prof. Ing. František JANÍČEK, PhD., prorektor STU 

 

Prof. Ing. Dušan BAKOŠ, DrSc.  dekan FCHPT STU 

 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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	Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o súčasnom stave v prístupe na internet pre študentov na fakultách FEI a SjF STU. 
	Úloha KR STU č. 3/1/2007 
	Stanovisko KR STU č. 6/1/2007 
	Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stave KIB na STU a víta iniciatívne návrhy členov KR STU na jeho zlepšenie resp. inováciu. 
	Stanovisko KR STU č. 7/1/2007 
	Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stave príprav osláv 70. výročia STU v Bratislave. 
	Úloha KR STU č. 4/1/2007 
	Úloha KR STU č. 5/1/2007 
	Stanovisko KR STU č. 8/1/2007 
	Kolégium rektora STU berie na vedomie prvú informáciu o rozpise dotácie pre STU z MŠ SR. Plán je 2.4.2007 schváliť rozpis dotácie na fakulty v AS STU. 
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